
Kolegiji PRAVO OSIGURANJA - opći dio i POMORSKO PRAVO I – pomorski prijevozi 

2012.godina; nastavnik: prof. dr. sc. Jasenko Marin  

 

UPITNIK – MIŠLJENJE POLAZNIKA O KOLEGIJIMA I PREDAVANJIMA 

 

U anketi je sudjelovalo 14 poslijediplomanata polaznika kolegija Pravo osiguranja - opći dio 

od kojih su 9 ujedno i polaznici  kolegija Pomorsko pravo I - pomorski prijevozi. 

 

 

1. Na koliko predavanja iz kolegija Pravo osiguranja – opći dio i Pomorsko pravo I - 

pomorski prijevozi ste prisustvovali?  
 

 

 

    
                

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. Zbog čega ste se odlučili za upis kolegija Pravo osiguranja – opći dio i Pomorsko 

pravo I - pomorski prijevozi te za pohađanje predavanja iz tih kolegija? 

 

- Pravo osiguranja kao kolegij na diplomskom studiju nisam imala priliku slušati te sam 

smatrala da će mi pomoći steći nova znanja, a i smatram da je funkcioniranje 

trgovačkog i prava društava nezamislivo bez prava osiguranja. 

- Pravo osiguranja je pravo koje je sveprisutno u našem životu, a opet smo s njime imali 

malih doticaja u dodiplomskom studiju, zbog čega smatram da je taj kolegij veoma 

koristan za daljnji rad u struci. 

- S obzirom da sam tijekom rada u odvjetničkom uredu bila više u dodiru s parničnim 

procesnim pravom i ovršnim pravom, htjela sam studij iskoristiti za stjecanje novih 

znanja s kojim se prije nisam toliko bavila, a čine mi se korisna, stoga sam se odlučila 

za ove kolegije. 

- Pravo osiguranja sam upisala jer me zanima područje osiguranja, smatram da je ono 

životno u smislu da nam svako znanje iz tog područja dobro dođe jer će nam kad tad 

zatrebati u životu, bilo nama ili ljudima iz naše okoline. Iz tog sam razloga htjela 

produbiti svoje znanje iz područja osiguranja. 
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- Odlučila sam se za upis tog kolegija kako bih zaokružila cjelinu trgovačkog prava te 

detaljnije proučila pravo osiguranja. 

- Upisao sam kolegij pravo osiguranja – opći dio iz razloga jer smatram da je dosta 

zanimljiv i interesantan kolegij te jer mi je potreban i u svakodnevnom poslu. 

- Za upis navedenih kolegija sam se odlučila iz razloga što pravo osiguranja 

primjenjujem u svom radu te da ta znanja što više produbim dok pomorsko pravo 

smatram interesantnim za nadopunu sveopćeg znanja koje posjedujem. 

- U svakodnevnom sam se radu susretala i susrećem se sa pravom osiguranja 

(odvjetnički uredi u kojima sam bila zaposlena zastupali su osiguravajuća društva), pa 

sam htjela proširiti znanja iz navedene materije. Predavanja pohađam jer su mi 

zanimljiva, stručna i dobra osnova za daljnju nadogradnju materije. 

- Pravo osiguranja izabrala sam jer već imam određenog iskustva s tom granom prava te 

ju smatram izuzetno važnom granom prava obzirom da se odnosi na bitne aspekte 

života te je jako zastupljena u praksi. 

- Bavim se u praksi tim područjem. 

- Interes za predmetna područja, zanimanje potaknuto još za dodiplomskih predavanja, a 

vjerojatno i korist u budućem zaposlenju. 

- Za pravo osiguranja zbog interesa za temu i dobrih iskustava s dodiplomskog kolegija 

s katedrom, a za pomorsko pravo zbog interesa za temu i produbljivanja znanja o 

nekim institutima pomorskog prava, pogotovo vezano za ugovornu odgovornost. 

- Profesionalni interes. 

- Pravo osiguranja u generalnom smislu se konstantnim širenjem tržišta osiguranja 

ukazuje važnim pokazateljem gospodarskog stanja društva. S tim u vezi, većina važnih 

poslovnih transakcija će biti popraćena nekim od vidova osiguranja pravnih učinaka 

tih transakcija, pa je za pravnika u gospodarstvu iznimno važno da raspolaže znanjima 

iz navedene grane prava. 

 

 

3. Jesu li Vam teme koje su se obrađivale na predavanjima bile zanimljive 

(korisne)? 
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4. Kojom ocjenom biste ocijenili kvalitetu predavanja prof. Marina iz ovih kolegija (1 

–    najniža ocjena; 5 – najviša ocjena)? Možete li ukratko obrazložiti svoju ocjenu? 

  

- Predavanja prof. Marina su često iscrpna, a priroda materije uvjetuje da pojedine teme 

zahtijevaju znanje puno podataka. Uslijed navedenog, teško je tijekom trosatnog 

predavanja održati koncentraciju, ali što je tu je. 

- Predavanja su na najvišoj tehničkoj razini na Pravnom fakultetu u Zagrebu, dostupna 

na internetu, kao i profesionalni podaci. Profesor je dostupan i rado odgovara na 

pitanja i potiče raspravu na primjerima iz prakse. 

- Predavanja su zanimljiva i informativna, dobro potkrijepljena primjerima iz prakse. 

Posebno je bio zanimljiv primjer s brodom Costa Concordia i ostvarivanjem naknade 

štete koji se obrađivao na kolegiju pomorsko pravo. 

- Sadržajno, temeljito, uz zanimljive primjere. 

- Izuzetno kvalitetna predavanja, izvrstan predavač prije svega, od svih predavanja koja 

slušam, od prof. Marina su najzanimljivija. 

- Predavanja prof. Marina smatram jako dinamičnim te je način izvođenja nastave na 

visokom nivou.  

- Razlozi su odabir teme, način iznošenja problema i odgovora na pitanja koja se 

postavljaju u vezi s rješavanjem problema. Povezivanje prakse i teorije naročito na 

predavanjima iz Pomorskog prava. 

- Prof. Marin je doista stručan i neposredan predavač i to dvoje u kombinaciji jako 

dobro djeluje na ovom kolegiju. 

- Predavanja su složena kao potpune cjeline. Potiče se izmjena razmišljanja i iskustava 

iz prakse. Obrađuju se slučajevi iz prakse što je veoma korisno. Veoma ugodno za 

slušati i lako za pratiti. 

- Sviđa mi se način na koji prof. Marin vodi predavanja, odnosno stalna interakcija sa 

studentima, popraćivanje materije primjerima iz prakse, kao i materijali koji nam budu 

predani prije predavanja, pa puna pažnja bude usmjerena isključivo na predavanu 

materiju, a ne na pisanje bilješki.  

- Smatram da se profesor jako potrudio oko predavanja od same kvalitete izlaganja do 

pripremljenosti u smisli opskrbljenosti materijalima, prezentacijama i primjerima iz 

prakse. Također mi se jako sviđa što nam je profesor uvijek donio prezentacije i 

podijelio prije sata, što je vrlo korisno jer se može direktno pratiti i eventualno dopisati 

na materijale. 

- Profesor je smiren i sustavan, sviđa mi se što se tijekom predavanja trudio davati 

primjere iz sudske prakse. 

-  Profesor je zanimljiv, postavlja pitanja koja nas tjeraju na razmišljanje te tako bolje 

shvaćamo neke institute i pojmove i dolazimo do boljih spoznaja, sve objašnjava na 

primjeru pa nam je gradivo lakše i razumljivije. 
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5. Imate li kakav prijedlog za poboljšanje predavanja (u sadržajnom i/ili metodološkom 

pogledu)? 
 

- U sadržajnom smislu: obrada zanimljivih slučajeva iz prakse. 

- Dodatna vrijednost bi bila izlaganja stručnjaka iz industrije osiguranja i/ili regulatora. 

- Da se održavaju kontinuirano dan za danom kao pomorsko pravo. 

- Bilo bi dobro kada bi sve materijale mogli dobiti uvezane na početku ciklusa 

predavanja. 

- Bilo bi dobro da se više vodi rasprava, u smislu raspravljanja o problemima koji se 

svakodnevno susreću u praksi, pri čemu navedeni nedostatak rasprave ne ovisi o prof. 

Marinu, nego o polaznicima kolegija. 

- U sadržajnom pogledu bi bilo dobro još više teoriju nadograditi sa slučajevima iz 

prakse, iako ih već ima. 

- Mislim da je bolje sva predavanja iz jednog kolegija slušati u istom tjednu. 

 

 

6. S obzirom na iskustvo s predavanja, mislite li da ste dobro postupili ili pogriješili 

izabravši ove kolegije? Možete li ukratko obrazložiti odgovor? 

 

- Puni pogodak 

- U svakodnevnim poslovnim obvezama je pohađanje predavanja te diskusija na 

predavanjima doprinijela razumijevanju osiguranja kao djelatnosti. 

- Smatram da sam postupila dobro, jer su mi teme bliske i gradivo zanimljivo, 

informativna i odlično izvedena predavanja. 

- Dobro sam postupio. Predavanja su u potpunosti ispunila moja očekivanja. 

- Izuzetno sam zadovoljna i ova predavanja su mi najkorisnija od svih na kojima sam 

bila. 

- Smatram da nisam pogriješila,  ta me grana jako interesira te se planiram, ukoliko 

bude moguće, baviti istom u budućnosti. 

- Mislim da sam dobro postupila. 

- Predavanja su interesantna i smatram ih potrebnim u svom radu. 

- Mislim da sam pogodio s odabirom kolegija jer osim što je dosta važan u mom 

zaposlenju, ispao je vrlo zanimljiv i poučan. Uglavnom, jedno lijepo iskustvo, za 

razliku od većine predavanja i seminara na diplomskom studiju. 

- Sigurna sam da će mi uvelike koristiti u daljnjem radu. 

- Smatram izuzetno korisnim. 

- Mislim da je pravo osiguranja kao grana (a vezano i za osiguranje ljudi, osoba i 

imovine) korisno, ali nepravedno zapostavljeno. Definitivno je budućnost svih 

ugovornih odnosa i mislim da jedino što ću od slušanja i učenja ovog kolegija imati 

jest korist! 

- Mislim da sam dobro postupila, iako mi se čini da ću kod pomorskog prava imati 

problema s pamćenjima svih konvencija koje se primjenjuju. 

- Mislim da je odabir prava osiguranja bio dobar, već sad sam puno naučila i time 

usavršila svoje znanje. Mislim da vrijeme osiguranja i osiguravajućih kuća tek dolazi 

te je stoga svako znanje iz tog područja korisno i vrijedno. 

 

 


